
Evaluering af byrådets spørgetid 2021, lohal 22.11.21 
 

Fakta om de skriftlige spørgsmål efter de nuværende 
regler 
Spørgsmål og svar i forbindelse med byrådets spørgetid er siden ændringen af reglerne offentliggjort på 
Frederikssund Kommunes hjemmeside. 
 
Nedenfor er en samlet liste over de skriftlige spørgsmål, der er stillet til Byrådet i perioden fra de nye regler 
blev indført og til og med august 2021. Der blev ikke stillet nogle spørgsmål til mødet i august 2021. På 
grund af kommunalvalget d. 16. november er de sidste fire ordinære møder i byrådsperioden suspenderet i 
henhold til reglerne for Byrådets spørgetid. Der vil derfor ikke være spørgetid ved Byrådets møder i 
september, oktober, november og december.  
 
Spørgmål til Byrådet: Dato og emne 
24. juni 2021 Gå/cykelsti langs fjorden 
26. maj 2021 Ubrugte midler på det sociale område 2 
28. april 2021 Byrådets manglende tillid til direktionen  
28. april 2021 Er det normal procedure at bede BDO udtale sig om sig selv?  
28. april 2021 Ubrugte midler på det sociale område 
27. januar 2021 Cykelstien fra Kulhuse til Jægerspris  
27. januar 2021 Budgettering med salg af byggeretter  
25. november 2020 Legepladser i Frederikssund Kommune  
30. september 2020 Ungekontaktens opgaver  
24. juni 2020 Kvaliteten af folkeskolen 
24. juni 2020 Redegørelse for manglende rengøring  
27. maj 2020 Skolevej i Vinge  
27. maj 2020 Ungdomsboliger  
26. februar 2020 Lærkebo  
26. februar 2020 Embedsmænds ageren  
29. januar 2020 P-vagter  
29. januar 2020 Wuxi-samarbejdet i Bycirklen 
29. januar 2020 Manglende salgsindtægter for Thorstedlund  
29. januar 2020 Igangsættelse af byggeri på Thorstedlund  
29. januar 2020 Forældretilfredshed i dagtilbud  
29. januar 2020 Mimrekort  
18. december 2019 Forældretilfredshedundersøgelse  
18. december 2019 Tillid til skolelederne  
18. december 2019 Thorstedlund og kommunens økonomi  
18. december 2019 Salg af Thorstedlund  
 
Dokumentation der blev fremlagt i 2019 forbindelse oplægget til en revision af reglerne for 
spørgetid 
I forbindelse med drøftelserne omkring mulige ændringer af Byrådets spørgetid havde administrationen 
udarbejdet en opgørelse over spørgsmål stillet fra primo 2017 til medio 2019. 
 
Hensigten var at give Byrådet et faktuelt overblik over, hvordan spørgetiden var blevet brugt. 
Opgørelsen viste, at der generelt var mange spørgsmål i spørgetiden, og at antallet af spørgsmål har været 
stigende: 
2017: 12 spørgsmål  
2018: 83 spørgsmål  
2019: 49 spørgsmål (opgjort ultimo august) 
 
Det blev desuden konstateret, at det var de samme - ganske få borgere - der stillede en meget stor del af 
spørgsmålene. En simpel optælling viste, at de 4 borgere - der har stillet flest spørgsmål - tilsammen havde 



stillet i alt 69 spørgsmål - ud af de 144 spørgsmål, der blev stillet i perioden 2017 til august 2019 (svarende 
til 48 % af spørgsmålene). 
 
Der var en række af spørgsmålene, stillet i spørgetiden, som ikke var af almen interesse, men i stedet 
knyttet til en konkret sag og som dermed ikke kan besvares på et Byrådsmøde. Der gik derfor en del af 
spørgetiden med at henvise spørgsmålene til besvarelse i administrationen.  


